

Meeting Qurban Hidayah 29 Oktober 2011, 8.30 hingga 10.15 pagi, di kantin Hidayah
Hadir – Hj Rashid, Ustaz Yunus Danga, Ramlee, Ustazah Rohaida, M Wijayanuddin Ali

Perkara	Tindakan
Announcement (promosi) Qurban – banner, net2 berkaitan & facebook	Abu Nuha
Ketibaan lembu di Sekolah – diterima oleh ketua yg dipertanggungjawab iaitu Ustaz Azmin. Ustaz Azmin cari team untuk bantu jika perlu. Perlu lihat dulu tempat kat mana nak tambat lembu2 tersebut.	Abu Nuha kena bagitau Ustaz Azmin bila lembu akan sampai
Tempat nak letak lembu perlu dibersih. Ustazah Rohaida diminta contact Saadon untuk bersihkan semak samun dekat kawasan bengkel	Ustazah Rohaida beritahu Saadon
Ketua operasi melapah – setiap lembu akan akan pic SMIH – cari 4 orang guru/suami guru untuk jadi PIC SRIH – cari 4 orang guru/suami guru untuk jadi PIC	Ustazah Rohaida Ustazah Fauziah Salam
Penyembelih – Abu Ahmad, Ustaz Azmin, Ustaz Ajmain. Penyembelih bawa pisau sendiri	Abu Nuha remind tukang sembelih
Pelajar SMIH membantu – Pengetua SMIH diminta cari volunteer dari kalangan pelajar SMIH yang boleh membantu	Ustazah Fauziah Salam
Ketua sekuriti – hirasah & jaga lembu. Dicadangkan Hatta. Jika Hatta tak sihat lagi, Abu Nuha kena cari lain. Boleh lantik pak guard dalam team.	Abu Nuha semak dengan Hatta
VIP – ketua kampung & orang2 kenamaan yg lain	Dr Md Nor Bakar
Ketua jamuan – mengurus sarapan pagi, minuman, kelengkapan atau perkakas untuk jamuan	Ustazah Rohaida
Memasak – Dr Jamaluddin Sherif, Dr Tholudin etc	Abu Nuha remind Dr J
Kebersihan – Ramlee sebagai ketua. Hj Rashid contact JCB untuk korek lubang	Ramlee, Hj Rashid
Agihan – ketua agihan adalah Hasni dibantu oleh Ustaz Yunus. Kena cari team. Boleh ajak rakan2 lain untuk bantu.	Abu Nuha bagitau Hasni Ustaz Yunus
Jemputan beberapa orang RELA yg diperlukan – Ustaz Jelani	Abu Nuha remind
Tempat melapah – sembelih & lapah berdekatan bengkel kat bawah. Akan dipasang khemah kat situ. Ustaz Azmin diminta meninjau dan memastikan tempat itu sesuai untuk tambat lembu	Abu Nuha remind Ustaz Azmin
SINAR HARIAN untuk buat liputan	Ustazah Rohaida
Peralatan yang diperlu bawa At least 10 chopper – Saadon Kelengkapan memasak – Dr J Penimbang – Hj Rashid, Ustazah Rohaida Khemah (1) – Ustazah Rohaida Kapak – Ustaz Yunus HILUX nak angkut lembu dari sembelih ke tempat lapah – Ustaz Yunus Ground sheet – Ustazah Rohaida kena uruskan beli	Abu Nuha pastikan semua perkara ini beres
Kewangan (bayar lembu) – Hj Rashid akan berurusan dengan team Qurban yang diketuai oleh Dr Faizul	Hj Rashid
Perbelanjaan – wang yang diperlukan untuk pembelian apa2 boleh minta dengan Haji Rashid	Hj Rashid
Doktor in charge – Dr Mazlan	Dr Mazlan
Catatan peribadi pencatat minit – diharap ahli PIBG yang membaca minit ini akan timbul minat dan rasa tanggungjawab untuk datang bersama membantu menyemarakkan Qurban Hidayah 2011 ini	Makluman

Dicatat oleh M Wijayanuddin Ali (mengganti Abu Nuha yg ada tugas rasmi di KL)